



UNCLASSIFIED

OTTAWA, July 19, 1990

CIRCULAR DOCUMENT

Consular No. 16/90 (JID)

SUPPLIES OF IMM (IMMIGRATION) FORMS
ABROAD - REVISED PROCEDURES

For those of you who may not be aware, all Immigration (IMM-prefix) forms are charged to mission budgets. This procedure has been in place for a number of years. Because of increased usage and costs it would appear a large number of missions have not adequately budgeted for these IMM forms.

2. Recognizing these increased costs, headquarters is presently investigating ways to identify additional resources to cover these costs for the balance of FY 1990/91. No guarantees can be given that additional funds will be available. A specific reminder to budget for IMM forms will be included in the instructions for the preparation of missions budgets for FY 1991/92. The price list of IMM-prefix forms is contained in appendix "M" to chapter 7 of the Immigration Administration (IA) Manual.

FOR ACTION:

Head of Missions

FOR INFORMATION:

Assistant Deputy Ministers
Directors General
Directors

NON CLASSIFIÉ

OTTAWA, le 19 juillet 1990

CIRCULAIRE CONSULAIRE

No. 16/90 (JID)

PROCÉDURES RÉVISÉES CONCERNANT
L'APPROVISIONNEMENT EN FORMULAIRES IMM
(IMMIGRATION) A L'ÉTRANGER

Pour ceux qui ne seraient pas au courant, tous les formulaires d'immigration (dont le préfixe est IMM) sont imputés aux budgets des missions. Cette procédure existe depuis bon nombre d'années. En raison d'une utilisation et de coûts accrus, il semble que de nombreuses missions n'ont pas prévu suffisamment de fonds dans leurs budgets pour ces formulaires.

2. Consciente de cette hausse de coûts, l'Administration centrale cherche actuellement des moyens de trouver des ressources supplémentaires afin de couvrir ces coûts pour le reste de l'AF 1990-1991. Il est impossible de garantir que des fonds additionnels seront disponibles. Les directives sur la préparation des budgets de mission pour l'AF 1991-1992 comprendront un rappel aux intéressés, leur mentionnant de prévoir les sommes nécessaires au budget pour les formulaires IMM. La liste des prix de ces formulaires se trouve à l'annexe M du chapitre 7 du Guide de l'immigration, composante administration (IA).

.../2

POUR SUITE A DONNER:

Chefs de mission

A TITRE D'INFORMATION:

Sous-ministres adjoints
Directeurs Généraux
Directeurs